

泥石分离机

Mudstone separation equipment

泥石分离机又叫多级联动滚轴筛，是通过圆盘滚轴的规律性滚动把不同尺寸和形状的物料进行有效分离的分选设备。可通过调节碟盘的间隙，控制筛选物料的尺寸规格，满足不同类型物料的分离筛选，适用于泥石分离、土石分离、砂石分离、建筑垃圾分离等。

Mudstone separation equipment also known as multi-stage linkage roller screen, it is a sorting equipment that effectively separates materials of different sizes and shapes through the regular rolling of the disc roller. By adjusting the gap between the discs, the size and specifications of the screening materials can be controlled to meet the separation and screening of different types of materials. It is suitable for mud and rock separation, soil and rock separation, sand and stone separation, construction waste separation, etc.



产品优势

>> Product Advantages

- 1、筛分范围广，高含水率、高黏度、复杂混合物等不易分离的物料也可进行粗细分离；
- 2、多轴联动更节能，且不堵料，筛分精度和效率高；
- 3、多重用途：不同的工况下可以起到输送、分离、筛分等功能；
- 4、内部镶嵌有耐磨护板，经久耐用；
- 5、变频驱动控制，转速可调整，产能大，能耗低；
- 6、模块化装配，可根据物料情况加长或缩短，方便维护和结构调整。

1. The screening range is wide, and materials with high moisture content, high viscosity, and complex mixtures that are difficult to separate can also be coarse and fine separation;
2. Multi-axis linkage is more energy-saving, and does not block materials, and the screening accuracy and efficiency are high;
3. Multiple purposes: under different working conditions, it can perform functions such as conveying, separation, and screening;
4. The interior is inlaid with a wear-resistant guard plate, which is durable;
5. Frequency conversion drive control, adjustable speed, large production capacity and low energy consumption;
6. Modular assembly, which can be lengthened or shortened according to the material conditions, which is convenient for maintenance and structural adjustment.

产品参数

>> Product Parameters

型号 Model	槽体宽度 Tank width (mm)	槽体长度 Tank length (mm)	进料粒度 Feed size (mm)	电机功率 Motor Power (kw)	处理量 Capacity (t/h)
NSFL-1040	1000	4000	≤350	4×7.5	150-200
NSFL-1060	1000	6000	≤350	5×7.5	150-200
NSFL-1240	1200	4000	≤400	4×11	200-300
NSFL-1260	1200	6000	≤400	5×11	200-300
NSFL-1440	1400	4000	≤500	4×15	300-450
NSFL-1460	1400	6000	≤500	4×15	300-450
NSFL-1640	1600	4000	≤500	4×15	500-700
NSFL-1660	1600	6000	≤500	4×18.5	500-700

注：技术数据如有变更，恕不另行通知。 Any change of technical data shall not be advised additionally.